
PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA  

XXII SESJI RADY MIEJSKIEJ W NOWYM WARPNIE 

Z DNIA 20 LISTOPADA 2008 r. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

a) Otwarcie obrad; 

XXII Posiedzenie Rady Miejskiej w Nowym Warpnie otworzył i 
prowadził Pan Przewodniczący Rady Grzegorz Grochecki. 

b) Stwierdzenie quorum: 

Zgodnie z listą obecności ( zał.1) na posiedzenie sesji przybyło 12 radnych, 
w związku z tym Rada posiada quorum do podejmowania prawomocnych 
decyzji. 

W obradach rady uczestniczyli: Burmistrz Miasta i Gminy Nowe Warpno 
Pan Władysław Kiraga, Sekretarz Gminy Pani Halina Utrata, Skarbnik 
Gminy Pani Stanisława Grodkowska ( zał. 2), oraz goście ( zał. 3). 

c) zatwierdzenie porządku obrad: 

Przewodniczący Rady przeczytał proponowany porządek obrad ( zał.4). 

Radni przyjęli proponowany porządek obrad: 

Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Na posiedzenie rady przybył 1 radny. Obecnych jest 13 radnych. 

Ad. 2 Interpelacje radnych: 

Nie wpłynęły żadne interpelacje radnych. 

Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Gminy Nowe Warpno na lata 2009 – 2011 i kolejne. 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Pan Przewodniczący Grzegorz Grochecki          
( zał. 5). 



b) dyskusja 

Pani Skarbnik – pośpiech wynika z tego że do jutra należy złożyć 
dokumenty w Urzędzie Wojewódzkim, jest to tylko wycinek tego co 
przeznaczamy na tą drogę. Wymaga się od nas aby był zapis o jaką drogę 
chodzi konkretnie, dlatego uchwałę przedstawiamy dzisiaj. 

Załącznik dostaniecie państwo pod projektem budżetu, który będzie 
zatwierdzany razem z uchwałą budżetową. Remont ulicy Słonecznej 
musieliśmy wyodrębnić jako oddzielny punkt w programie inwestycji. 

Wszystkie wydatki które się tutaj prowadzi muszą mieć swoje pokrycie w 
dochodach budżetowych, w związku z tym że gmina prowadzi inwestycje, 
może otrzymać 50% dofinansowania, jeżeli wniosek zostanie pozytywnie 
rozpatrzony to trzeba mieć 50% własnych środków. W przypadku gdyby 
inwestycji było więcej, i nałożą się na siebie wtedy może dojść do sytuacji że 
gmina będzie finansowo niewydolna żeby spłacić pod tych 50% 
zaciągniętego kredytu. 

Radny Getka – jaki zakres prac przewiduje się na ul. Słonecznej ? 

Burmistrz – zakres prac będzie wynikał z tego co zaprojektuje projektant. 

Radny Getka – skąd oszacowano że wystarczy taka kwota ? 

Pani Skarbnik – jest przygotowany kosztorys. 

Radny Getka – jaki przewidziano zakres prac? Czy będzie wymiana energii 
elektrycznej, wymiana asfaltu? Czy wstępny kosztorys jest do wglądu w 
gminie? 

Pan Burmistrz – nie, jest w Szczecinie w Urzędzie Wojewódzkim. 

Wywiązała się dyskusja pomiędzy Radnym Getką,  Burmistrzem, Panią 
Skarbnik i Przewodniczącym Rady, której tematem był remont ulicy 
Słonecznej. 

Burmistrz wyjaśnił że nie może na remont drogi wydać więcej pieniędzy niż 
jest zaplanowane. Umowę wtedy podpisze jeżeli będą pieniądze, w sytuacji 
kiedy nie ma takich pieniędzy jakich żąda wykonawca, to jest jasne że 
umowy nie podpiszę. 

c) glosowanie 



za – 12, przeciw – 1, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XXII/127/2008 z 
dnia 20 listopada 2008 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego na lata 2009 – 2011 i lata kolejne. ( zał. 6) 

Ad. 4 Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Nowe Warpno 
do realizacji programu ,, Narodowy Program Przebudowy Dróg 
Lokalnych 2008 – 2011’’ 

a) przedstawienie projektu uchwały 

Projekt uchwały przedstawił Pan Przewodniczący Grzegorz Grochecki          
( zał. 7). 

b) dyskusja 

Burmistrz – ta uchwała jest kontynuacją poprzedniej uchwały. 

Odbyła się luźna dyskusja pomiędzy radnymi na temat ulicy Słonecznej. 

c) Glosowanie  

za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Rada Miejska w Nowym Warpnie przyjęła Uchwałę Nr XXII/128/2008 z 
dnia 20 listopada 2008 roku w sprawie przystąpienia Gminy Nowe 
Warpno do realizacji Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 
2011’’( zał.8) 

Ad. 5 Interpelacje radnych: 

Nie wpłynęły żadne interpelacje radnych. 

Ad. 7 Zapytania i wolne wnioski: 

Przewodniczący Rady poinformował o piśmie Pana Janusza Kwasika do 
Rady Miejskiej w Nowym Warpnie. Pismo zostanie rozpatrzone na 
następnym posiedzeniu Rady w dniu 25 listopada 2008 r. 

Ad. 8 sprawy organizacyjne: 

Posiedzenie Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i Komisji 
Polityki Społecznej odbędzie się 21 listopada o godzinie 16.30. 



Pan Przewodniczący zamknął posiedzenie XXII Sesji Rady Miejskiej w 
Nowym Warpnie. 

 

 

 

PROTOKOLANT:                                          ZATWIERDZIŁ: 

  Ewa Szumska 

                                    

 

 

 

 

 


